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Zápis č. 10/2022-26 ze schůze Komise kulturní, mládeže a sportu Rady obce Bludov 

 

Datum a místo konání: 10. února 2025, 16.30 – 17:30, OÚ Bludov 

 

Přítomni: prof. PhDr. Stanislav Balík Ph.D., Dagmar Banková, Marie Jánětová, Mgr. Jakub 

Jelínek, Karolína Kotrlá, Ludmila Skoumalová, Jana Kamlerová 

Omluveni: Bc. Veronika Balharová, Martin Böser, Kamil Hájek, Bc. Barbora Haušková 

 

Program: 

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

2. Dotační program obce na rok 2025 – návrh rozdělení finančních prostředků 

    z dotačního programu obce 

3. Věcná kontrola 

4. Různé 

  

1. Úvod a kontrola zápisu z minulé schůze 

 

Schůzi zahájil a řídil předseda Stanislav Balík. 

Krátce hovořil o bodech, které komise projednala na svém minulém zasedání. 

 

2. Dotační program obce na rok 2025 – návrh rozdělení finančních prostředků v rámci 

dotačního programu obce 

 

Dotační program byl vyhlášen od 1.11.2024 do 4.2.2025, příjem žádostí byl v době od 2.1.2025 

do  3.2.2025. Všechny žádosti obdržel obecní úřad v řádném termínu.  

 

U přijatých žádostí bylo vše řádně doloženo a kontrolováno obecním úřadem. Při kontrole 

přijatých žádostí vycházel obecní úřad ze schválených dotačních podmínek. Obecní úřad nemá 

ve své pravomoci udělovat výjimky nebo měnit schválená pravidla dotačních podmínek při 

nedoložení některých příloh nebo nedodržení dotačních podmínek. Pro schválený dotační 

program jsou jasně daná pravidla pro všechny žadatele o dotaci. 

 

Následují obecné komentáře ke způsobu uvažování komise, který vedl k výslednému návrhu 

přidělení dotací.  

 

Dotační titul A – podpora zájmové činnosti mládeže 

 

- komise doporučuje u přijatých žádostí  SDH Bludov, Junáci a ZŠ menší krácení dotace. 

 

Dotační titul C – podpora rozvoje sportu  

 

- tento dotační titul se rozděluje na podporu fyzických osob a na podporu spolků. Komise 

navrhuje změnu částky v rozpočtu  u fyz. osob z 34 000,- Kč na 24 000,- Kč a u spolků  

změnu částky v rozpočtu  z 620 000,- Kč  na 660 000,- Kč. 

- žádosti paní Štolcové, která vede kurzy jógy, doporučuje komise vyhovět v plné výši 

- na reprezentační sportovní činnost  -  žádost Tomáše Riedla, komise doporučuje dotaci 

ve výši 20 000 Kč. 

- u sportovních spolků (TJ Sokol a SK Bludov) komise diskutovala o nákladech na jejich 

činnost. TJ Sokol získal maximální podporu, ale Sportovnímu klubu Bludov vzhledem 
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k výši rozpočtu požadovanou dotaci snížila, nicméně na loňskou úroveň (stejně jako u 

TJ Sokol). 

- u spolku Nohejbal klub Bludov bylo komisí doporučeno mírné snížení dotace. 

 

 

U tohoto dotačního titulu C – podpora rozvoje sportu u spolků se do projednávání a do hlasování 

nezapojil Mgr. Jakub Jelínek, který je nyní předsedou TJ Sokol Bludov. 

 

 

Dotační titul D1 – podpora kulturní a spolkové činnosti 

 

- při rozdělení částky v rozpočtu zbylo 30 000,- Kč 

- spolek Bludověnka byl z důvodu nesplnění podmínek (změna sídla na Nový Malín) 

vyřazen z dotačního programu 

- u žádostí mysliveckého spolku, farnosti a tanečního klubu doporučuje komise zhruba 

výši dotace ponechat 

- u žádosti Spolku pro Kostelíček Božího Těla – doporučuje komise dotaci ve výši 

40 000,- Kč 

- u žádosti Český svaz ochránců přírody komise doporučuje dotaci 30 000,- Kč 

- u žádosti L. Sourala – autobusová doprava na zájezdy seniorů – doporučuje komise 

dotaci ve výši 15 000,- Kč. 

      Komise u tohoto dotačního titulu navrhuje opět schválit podmínku, že dotace není určena   

      na výdaje za jízdné při použití osobního vozidla. 

 

Dotační titul D2 – podpora při pořádání velkých kulturních akcí. 

 

- spolek Bludověnka byl z důvodu nesplnění podmínek (změna sídla na Nový Malín) 

vyřazen z dotačního programu 

- u žádosti Pavla Hegedise na podporu 12. slavností koupaliště komise vítá podporu 

programu pro děti a seniory, kdy bude vstupné zdarma a doporučuje poskytnout dotaci 

ve výši 75 000,- Kč 

 

Komise předkládá radě obce jednomyslně svůj návrh na rozdělení peněžních prostředků 

z Dotačního programu obce na rok 2025, viz tabulka o rozdělení. 

 

3. Věcná kontrola 

 

Komise si rozdělila kontrolní činnost v rámci daných dotačních titulů, u kterých komise 

navrhuje dotace. Během roku členové komise budou kontrolovat plnění obsahu jednotlivých 

projektů:  

  

Stanislav Balík – SK Bludov, Soural zájezdy seniorů 

Karolína Kotrlá – Junák Bludov 

Marie Jánětová – ZŠ tábor 

Martin Böser – ČSOP Bludov, myslivci 

Jakub Jelínek – Nohejbal klub, SDH Bludov 

Kamil Hájek – TJ Sokol, Spolek pro Kostelíček 

Barbora Haušková – Štolcová jóga, Pohodáři 

Dagmar Banková – farnost 
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Veronika Balharová – Hegedüs Slavnosti koupaliště 

 

4. Různé  

 

Příští zasedání komise se bude konat 16.6.2025 od 16.30 hod. 

 

Zapsala: Jana Kamlerová 

Schválil: Stanislav Balík 


